

## 《单词百科:四肢乏力是什么意思?四肢乏力怎么发音?四肢乏力的解释和用法》

英语单词四肢乏力是什么意思?四肢乏力怎么读?四肢乏力怎么发音?简答网为您整理了四肢乏力的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### 四肢乏力的意思

1、Limb fatigue;lassitude of the extremities

### 四肢乏力的双语例句

1、Symptoms as shortness of breath, limb weakness, nausea, vomiting, syncope, chest tightness, dizziness, heart palpitations and pericardial effusion were more likely to happen in Type-A AD than Type-B AD, the difference was statistically significant ( P0.05).

A型主动脉夹层与B型相比较，更易出现气促、四肢乏力、恶心呕吐、晕厥、胸闷、头晕、心悸等症状，心包积液也更常见，差异有统计学意义（P0.05）。

2、Clustering analysis: Category was lumbago, tired spirit, lassitude of limb, shortness of breath and spontaneous perspiration;

聚类分析：第一类为腰脊酸痛，精神疲倦，四肢乏力，气短自汗；

3、The clinical symptoms of abdominal distention, nausea, vomiting, diarrhea and constipation as well as depression and debilitation which belong to the category of the spleen and stomach disease of Traditional Chinese medicine.

临床上将脘腹胀满，恶心，呕吐，暖气，腹泻便秘为主要表现或伴有精神不佳，四肢乏力等症状者归属中医脾胃病范畴。

4、Results The common symptoms of the patients with PA were hypertension ( 100%), thirsty and polyuria(( 26.6)%), limbs fatigue(( 23.3)%); limbs numbness(( 15.5)%); limb muscular spasm(( 4.4)%).

结果原醛症患者临床常见症状依次为高血压（100%）、口渴多尿（26.6%）、四肢乏力（23.3%）、四肢麻木（15.5%）、四肢抽搐（4.4%）；

5、My limbs lost their stiffness, as if liquefying, and my body struggled for a moment to remember how to be a body.

我觉得四肢乏力，就好像溶化了一般，我的身子挣扎了好一阵子才站稳。

6、The next morning, 4 people come dizziness, nausea, vomiting, paralysis flu acral limbs, limb weakness and other symptoms.

次日上午，有4人陆续出现头晕、恶心、呕吐、手脚肢端麻痹感、四肢乏力等症状。

以上是简答网为您整理的四肢乏力怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于四肢乏力

的用法、四肢乏力的释义、

四肢乏力的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/四肢乏力>